
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte 
Marítim

Data: 11 d’abril 2022
Número: 04/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
Lloc: Saló de Reunions CC «la Marina»

asisten:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor Ciutadans)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna Designada PSPV-PSOE)

Esther Giner Hidalgo Vocal (Veïna Designada PP)

Vicent Ortiz Ramos Vocal (Veí  Designat Alcaldia)

Jose Carles Mas Vocal (AAVV Meridiano)

Matilde Ramos Alonso Vocal  (Veïna Designada Alcaldia)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: Manuel Gonzalez Galván ( Vocal AAV Marjalería)

Excusen la seua assistència: Ana Raga Cases (Representant AMPA), Vicente Guillamón
Terrado (Regidor Partit Popular), Tica Palau Campos (AAVV El Faro) i Tònica Miralles
Cumba (AC Unió Musical del Grau)

Orde del dia:

1.- Aprovació Actes 7 de febrer i  7 març 2022

2.- Activitats abril al Grau

3.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló,
sent les  20:00h del dia 11 d’abril   de 2022 sota la presidència  de la Il·lma Senyora
tinent d'alcalde,  la senyora Mari Carmen Ribera Soriano, es reunixen els senyors i
senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la  Junta de Districte
Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe
de l'acte.
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Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE  LES ACTES DE 7 DE FEBRER I 7 DE MARÇ DE
2022

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de les actes de les passades  sessions celebrades el 7 de febrer i 7 de
març de 2022.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- ACTIVITATS D’ABRIL AL GRAU

La  Sra. Presidenta va informar els presents  dels actes programats al Grau
durant el mas d’abril, començant per la Setmana Santa:

 Divendres Sant (15 d’abril): 18:00h la missa i 20:00h processió.

 Diumenge Sant (17 d’abril): 11:00h trobada i 12:00h missa de pasqua.

Va  afegir que durant aquest cap de setmana (15 – 17 d’abril) i coincidint amb
la Setmana Santa es celebrarà al  Grau  el  II  Cecle «Grau de Circ».  Hi  hauran dos
escenaris: el primer situat al parc de «la Panderola» i l’altre a la Pça Sete. Finalment va
comentar que penjaria la programació al grup de whatsapp del Consell de Districte.

A mes de tot i això, el diumenge 17 d’abril es celebrarà en la Platja del Grau a
les 18:00h una activitat per als mes menuts on podran dependre l’historia dels pirates
que van invadir les nostres costes. Va comentar que hi havia que fer inscripció i que -
al igual que la programació del Circ - ho penjaria al grup de whatsapp.

A la platja del Pinar s’han previst classes de ioga els dies 11, 13, 15, 18, 20,
25 i 27 d’abril, de 15.30 a 16.30 hores.

També es realitzaran tres sessions del cicle Contes a Peu de Mar a la platja
del Pinar, els dies 15, 18 i 23 d’abril. Els tres dies a les 12:00h. Els dies 15 i 23 serà en
castellà i el 18 en valencià.

L’Aula Natura del Pinar acollirà xarrades sobre la Vegetació Mediterrani-La
Gran Supervivent els dies 14, 19, 21 i 23 d’abril. Varies sessions tant al matí com a la
vesprada.

En el Planetari del 17 al 24 d’abril a les 11:00h es celebraran els «Tallers de
Pasqua de l’espai».

Finalment va informar de que a final de mes es celebraria la V edició d’Escala
a Castelló, que se celebrarà del 21 al 25 d’abril  amb 11 embarcacions històriques
participants. Entorn de l’esdeveniment, es farà la II edició del «Cicle de conferències
Escala al  Mediterrani»,  els  dies 19 i  20 d’abril.  Al igual  que en els  esdeveniments
anteriorment  anunciats,  la  Sra  presidenta  va  informar  de  que  es  penjaria  la
informació en el grup de whatsapp.

PRECS I PREGUNTES

La  Sra presidenta va comentar que per fi, l’Autoritat Portuària ha reparat el
pas de via situat al Camí Serradal front a l'església de Sant Pau.
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La Sra Hidalgo va comentar que en la  d'Avinguda Harley Davidson i adjacents
faltaven papereres, però que en general faltaven papereres en tot el Grau. Va afegir
que l'altre dia tenia que tirar un ciri veient la processó davant el Bar Mitjanet i  en
tota l’avinguda Sant Pere i Carrer Canàries no va trobar cap paperera, no podent tirar-
lo fins que va arribar al Bar «les Planes».

També va afegir que els solars al voltant de la rotonda situada entre la  dita
avinguda i el Camí Serradal estan en molt mal estat.

Va contestar la Sra. presidenta que els dits solars eren de titularitat privada i
que l’ajuntament estava ja fent els tràmits per a poder entrar a netejar-los.

El Sr Ventura va dir que hi ha una ordenança municipal que obliga a que els
terrenys estiguen nets i cercats.

El Sr secretari va incidir en que la ordenança no es referia a tots els terrenys, si
no a solars urbans específicament. Va afegir que en aquest cas era d’aplicació, però
que hi havia que seguir un procediment.

Quant a les papereres, la Sra presidenta va contestar que recentment s’havien
instal·lat papereres per la zona de la Pça Josefina Lopez, on s’havia detectat que hi
havia una manca evident, però que no obstant es parlaria en Centre Verd per a que es
fera un estudi de tots els carrers del Grau i s'instal·laren papereres allí on feren falta.

El  Sr.  Bonachera va  dir  que en el  carrer  Tirant  lo  Blanc hi  ha un  punt  de
reciclatge soterrat que sempre està ple i amb plàstics i cartons al voltant,  i que es
deuria replegar mes sovint.

Va  contestar  la  Sra  Presidenta que  reiteraria  la  seua  petició  a  l'Autoritat
Portuària

També es va queixar  el Sr. Bonachera de l'estretor dels carrils  de circulació
l'Av Els Pins en la zona dels aparcaments en bateria.

Va contestar el Sr secretari que  altres vegades semblants en les quals s'havia
preguntat  als  tècnics  de  tràfic  de  l'Ajuntament,  estos  havien  respost  que  la  dita
estretor  no  era  casual,  sinó  buscada,  ja  que  estava  comprovat  que  causava  una
reducció de la velocitat de circulació i evitava per tant, accidents.

La Sra Raga es va queixar de que en la Plaça del Pinar hi ha un tobogan que
no te cautxú baix sinó terra i que al tirar-se els xiquets va fent forat i al final es fan
mal. Que seria convenient que es ficara cautxú.

La Sra presidenta va dir que ho sol·licitaria.

La Sra. Raga va informar que s’havia solucionat el problema dels Conserges
de les escoles. 

El Sr Mas va tornar a queixar – se de que no es replega el fem que queda al
voltant dels contenidors.

La Sra presidenta va contestar que ho demanaria al negociat corresponent.

El Sr. Mas es va queixar de l’estat de l’asfaltat del Camí la Mota les dues vores
del riu. També es va queixar de la senyalística, tant vertical com de sol, la qual està en
males condicions, segons ell. Va demanar reasfaltar les dues vores del riu i repintar
stops i canviar senyals.

La  Sra  presidenta va  dir  que,  quan a  l’asfaltat,  de  moment  s’havien  ficat
tanques en els clots mes importants, i que es preguntaria al negociat corresponent
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quina solució anaven a prendre i  quan. Respecte a la senyalística, va dir que se li
comunicaria al negociat de Mobilitat.

El Sr Mas va preguntar, respecte del projecte de remodelació de la Avgda
Lledó, que es el que se anava a fer concretament, des de la Basílica fins la rotonda de
la ronda.

Va  contestar  la  Sra  presidenta que eixa  part  es  feia  per  a  vianants  i  que
només podrien entrar els vehicles dels veïns residents allí.

La Sra. Giner es va queixar de que només hi haguera un punt en l’orde del dia
perquè  al  Grau  hi  han  molts  problemes.  Va  dir  que  molta  gent  es  queixa  de  la
inseguretat en el Grau i que per exemple, en el col·legi «la Marina» durant la setmana
de festes de Magdalena havien robat el gasoil del diposit que tenen.

La Sra presidenta va dir que ho desconeixia i que des de l’escola no s’havien
ficat en contacte amb la Tenença d’Alcaldia per a comunicar ho.

La Sra. Giner va dir que coses d’eixes passaven molt a sovint i que hi ha que
donar solucions. També es va queixar de la neteja al Grau. Va dir que el Grau està
molt  brut.  Tot  seguit  va  preguntar  si  es  sabia  alguna  cosa  de  l'aprovació  de
l’ordenança de caravanes.

Va contestar la Sra presidenta que per el que li havien comentat estava quasi
llesta, però que no sabia si passaria pel Ple Ordinari d’abril.

La Sra Raga va preguntar al respecte de la dita ordenança de les caravanes,
que quin era el problema.

Va contestar la  Sra presidenta que hi havia una persona per a controlar els
dies que estaven però que el objectiu era que pagaren una quantitat económica per
estar allí i que això no es podia fer si no s’aprovava l’ordenança a la que feia referencia
la Sra. Giner.

La Sra. Giner va preguntar al respecte de la licitació del Quiosc del «Jardí del
Port».

La  Sra  presidenta  li  va  dir  que  PortCastelló estava esperant  a  finalitzar  la
construcció de la zona esportiva confrontant per a incloure ambdós zones – Jardí i
zona esportiva – al document de cessió. Una vegada firmat el dit document per les
dues administracions – Autoritat Portuària i Ajuntament de Castelló – es podrà fer la
licitació del Quiosc. Va afegir que no hi han dades concretes però que s’espera que la
cessió es puga concretar abans de l’estiu.

La  Sra  Giner va  demanar  informació  respecte  a  la  reforma  del  col·legi
«Sebastian Elcano». 

La Sra presidenta va contestar que ja estava tot aprovat i que s’espera que en
dues mesos mes o menys comencen les obres.

El Sr Bonachera va preguntar on anirien els xiquets.

La Sra presidenta va contestar que esta previst que vagen al col·legi «L’illa», ja
que els alumnes del col·legi «Herrero» que son qui ocupa actualment eixes aules, el
curs que ve tornaven a la seua escola.

La Sra. Giner va comentar que l’ultim dissabte de festes de Magdalena en el
qual les regines de festes van visitar el Grau li va paréixer mol trista, desangelada.
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Va contestar la Sra Lidon Ribera  - que a mes de vocal de la junta, forma part
de la Comissió de Festes del Grau – que això va ser per dos motius. El primer perquè
es va allargar molt degut a que en eixa visita s’aprofita per entregar els «fadrins» a
aquells membres de les gaiates que estan ja 4 o 6 anys, i que degut a que els últims
dos anys no s’havia celebrat aquesta entrega i a la grandària del sector del Grau, l’acte
s’havia allargat mes del desitjable, ja que s’havien entregat mes de 100 «fadrins». 

El segon motiu, va continuar explicant la Sra Ribera, va ser que no hi va estar
la banda de música, ja que la Unió Musical del Grau va avisar de que si eixien a tocar i
deprés  plovia,  plegarien  però  cobrarien.  La  Gaiata  del  Grau,  tenint  en  comte  els
honoraris de la banda va decidir que, com havia estat tota la setmana – i part d’eixe
dia – plovent, no acudira la banda. Degut a que la decisió es va prendre molt damunt
de  l’hora  de  celebració  de  l’acte,  no  es  va  poder  buscar  una  alternativa  –  els
dolçainers per exemple - , i això es el que mes va fer que l’acte quedara deslluït. 

La  Sra Ribera va afegir que tot i això hi havia que tenir en compte que en
ninguna altra gaiata acudis una banda de música a aquest acte.

La  Sra  Giner va  dir  que  ere  cert,  però  que  el  Grau  era  el  sector  mes
important.

La  Sra Ribera va dir que en efecte, era així, i per això lamentaven no haver
tingut temps per a buscar una solució.

La Sra Giner va preguntar a la Sra presidenta si ella sabia el que havia passat
en el CEAM «Sant Pere», ja que havia rebut una comunicació de la Generalitat, dient
que anaven a suprimir totes les activitats i poc despres  una nova comunicació que
anulava l’anterior on els dien que podien seguir amb les activitats, sense donar cap
explicació.

La Sra presidenta va contestar que el CEAM no era municipal  - i per tant no
tenia cap competència al respecte - i que a mes, ningú s’havia ficat en contacte amb
ella per a transmetre li el que havia passat.

La Sra Ramos i la Sra presidenta van dir que el que havia eixit en premsa era
que Ximo Puig, president de la Generalitat, i la consellera de Sanitat havien fet unes
declaracions en les  que deien que «els CEAMS passarien a ser  gestionats per  els
municipis,  es  a  dir,  que  la  Generalitat  delegarà  la  competència   als  municipis
mitjançant una subvenció per a que tot el referent a centres de majors siga de gestió
municipal», però això no ocorrerà de manera immediata.

El Sr secretari va informar als membres de la junta que havia rebut un mail de
seguretat  ciutadana  per  a  que  s’escollira  en  la  propera  sessió  ordinària  els
representants  del  consell  de  seguretat  al  que  es  va  fer  referencia  en  el  consell
extraordinari del mes de gener.  Va afegir que no ha havia inclòs en l’orde del dia
perquè dies després va dimitir el regidor de Seguretat Ciutadana, que era qui havia
fet  la  dita  proposta  i  que  actualment  encara  no  s’havia  anomenat  substitut,  de
manera que estava a l’espera de noticies. Es va comprometre a avisar lis quan sabera
alguna cosa.

La Sra Giner li va dir a la Sra presidenta que se n’havia assabentat que la seua
assessora fins ara havia deixat el carreg.
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Va contestar la  Sra presidenta que, efectivament, així era. L'havien cridada
d’una bossa de treball en la que estava inscrita, concretament per ocupar una plaça
de celadora de camps esportius de l’Ajuntament de Castelló, i havia decidit agafar-la.

Va preguntar la  Sra Giner  si la seua substituta – o substitut – anava a ser
també «grauer».

Va contestar  la  Sra presidenta que no,  que el  grup municipal  socialista  li
assignaria un altre assessor però que no seria del Grau.

La  Sra  presidenta va  demanar  disculpes  per  haver  hagut  de  retrasar  la
celebració de la sessió de la junta degut a que estava de viatge. També va demanar
disculpes per no haver inclòs a l’orde del  dia temes com el  del  col·legi  «Elcano»,
degut a que era un mes en moltíssimes activitats i al centrar-se en això, pot ser se li
havia passat l’altre tema.

La Sra Ramos es va queixar de que la xerrada del tema dels mosquits que es
va fer al CC «la Marina», es va fer de sobte i es va avisar dos dies abans, per el qual
molta gent de la zona de marjaleria que patia els mosquits mes que ningú, no havia
pogut assistir, i va demanar que la pròxima vegada l’organitzador ho publicitara en
mes temps d’antelació.

El Sr Mas li va donar la raó.

La Sra Giner va preguntar si les actuacions que s’havien suspes anaven a fer-
se en altres dates.

Va contestar la Sra Ribera que es farien en Sant Pere.

El Sr Mas va preguntar si a la Comissió de Festes del Grau, quan anava a fer
un espectacle li  requerien tants paper com a ell  quan el «Meridiano» volia fer-ne
algun – planell, PEM, enquesta sobre el genere dels assistents...etc -. Que li pareixia
excessiu

Van contestar-li el Sr secretari, la  Sra presidenta i la  Sra Ribera que si, que
això ho demanaven a tots i que no quedava mes remei que complir perquè era el que
dia la normativa.

I sent les 21 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi
més  assumptes  que  tractar,  la Sra.  Presidenta  alça  la  sessió,  de  tot  això,  com  a
Secretari En done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra.
presidenta de la Junta Municipal de Districte Grau.
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